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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
Komisja Budżetu i Finansów 

 

 

 

 

Protokół nr 2 

 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 
 

2 Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów odbyło się w dniu 24 czerwca 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej. 
 

 

Obrady rozpoczęto 24 czerwca 2024 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:40 tego 

samego dnia. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków Komisji Budżetu i Finansów. 
 

Obecni członkowie Komisji: 
 

 

1. Urszula Kiraga 

2. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

3. Kacper Cichocki 

4. Michał Grzesik 

5. Patryk Konieczny (obecny do pkt 4 porządku obrad) 

6. Wojciech Krzyżanowski 

7. Tomasz Sokołowski 
 

oraz 
 

 

Anna Szostak – Skarbnik Miasta  

Mateusz Kot – Radny Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Mateusz Procek – Radny Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Kornelia Hoinza – Dyrektor Przedszkola w Rudach 

 

Załącznik nr 1 Lista obecności na posiedzeniu Komisji. 
 

 

 

Spotkanie rozpoczęła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Pani Urszula Kiraga.  

Przewodnicząca odczytała planowany porządek obrad – nie wniesiono uwag. 

 

Załącznik nr 2 Porządek posiedzenia Komisji. 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 1 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 16.05.2024 r. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół został przyjęty. 

 

2. Zapoznanie się z Raportem o stanie Gminy za rok 2023. 

Przewodnicząca Komisji odczytała zebranym pytania do Raportu o stanie Gminy Kuźnia 

Raciborska za rok 2023 oraz udzielone odpowiedzi. Członkowie Komisji zapoznali się z Raportem 

o stanie Gminy za rok 2023 oraz z pytaniami do raportu i udzielonymi odpowiedziami. 

Następnie na posiedzeniu zostały zgłoszone niżej wymienione pytania do Raportu: 
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1) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zwróciła się do Pani Skarbnik o wyjaśnienie 

wykonania udziałów w dochodach PIT dla Gminy na kwotę ponad 7 mln zł. 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że udział dochodów w PIT dla Gminy Kuźnia 

Raciborska został zaplanowany według wytycznych Ministerstwa Finansów na 2023 r.  

w wysokości 7.884.969,00 zł  i został wykonany w tej kwocie. W latach poprzednich udział  

w PIT to był procent z faktycznych udziałów mieszkańców z terenu Gminy Kuźnia Raciborska. 

W roku 2023 zasady te zmieniono. 

 

2) Następnie Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zwróciła się z pytaniem, czy zmieniły się stawki 

zwolnień dot. podatków. 

  Pani Skarbnik przekazała, że obowiązują zwolnienia ustawowe i zwolnienia podjęte na 

podstawie uchwał Rady Miejskiej, natomiast w 2023 roku nie wprowadzono nowych zwolnień. 

Zostały obniżone stawki podatku od środków transportowych, jednak ustawowo są określone 

stawki minimalne i maksymalne jeśli chodzi o podatki i gmina mieści się w tym zakresie.  

W roku 2022 podatek od nieruchomości podniesiony był o 5%, a w roku 2023 średnio o 8%. 

 

3) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła o wyjaśnienie, czy podjęcie uchwały  

o zastosowaniu minimalnych stawek podatku od środków transportowych przyniosło 

zamierzone skutki. 

Pani Skarbnik poinformowała, że Gmina zyskała jednego podatnika, ale w wyniku podjętej 

uchwały jeszcze nie uzyskano oczekiwanego efektu. 

Radny Pan Mateusz Kot poinformował zebranych, że poprzedni Burmistrz Miasta Pan Paweł 

Macha chciał dzięki tej uchwale pozyskać podatników z większych firm transportowych. 

Pani Brzezicka-Tesarczyk zapytała ile na ten moment Gmina straciła po podjęciu uchwały. 

Pani Skarbnik przekazała, że na kolejną Komisję przygotuje te informacje. 

 

4) Z kolejnym pytaniem zwrócił się Radny Pan Wojciech Krzyżanowski pytając, czy jeśli 

przekażemy środki z Banku Gospodarstwa Krajowego do SIM Śląsk Południe Sp. z o.o.,  

to czy zwiększą się udziały w SIM. 

Pani Skarbnik przekazała, że udziały się zwiększą. 

  

5) Radny Pan Wojciech Krzyżanowski zwrócił się o wyjaśnienia wykonania wydatków za  

rok 2023 na poziomie 70%. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że wykonanie jest na poziomie 70%, ponieważ nie zostały 

przekazane  środki na udziały do SIM w wysokości niecałe 14 mln zł i to miało wpływ na niskie 

wykonanie. Poinformowała również, że w interesie Gminy jest, aby środki były przekazane  

w momencie rozpoczęcia inwestycji przez SIM, ponieważ lepiej jest, aby te środki pracowały 

na koncie Gminy. W związku z tym środki te wpłynęły w roku 2024 jako przychód budżetu,  

a po wydatkach musiały być zaplanowane jako wydatek, dlatego jest wysoki deficyt, na który 

z drugiej strony jest pokrycie. 

 

6) Radna Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała, czy skończyła się kontrola z NIK dot. SIM i czy 

ona wstrzymuje działania budowy mieszkań. 
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Pani Skarbnik poinformowała, że kontrola się jeszcze nie zakończyła. Przekazała, że zmienił 

się zarząd SIM i odbyło się spotkanie z nowym Prezesem. 

 

7) Radny Pan Tomasz Sokołowski zwrócił się z pytaniem odnośnie upomnień i tytułów 

wykonawczych, czy można otrzymać informację, ile udało się ściągnąć środków. 

Pani Skarbnik przekazała, że przygotuje te informacje na kolejną Komisję. 
 

 

Więcej pytań, ani uwag nie zgłoszono. 

 

Załącznik nr 3 Raport o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za rok 2023 oraz pytania i odpowiedzi  

do raportu. 

 

3. Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

wniosku. 

Komisja zapoznała się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska oraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

wniosku. 

Uwag nie wniesiono. 

 

Załącznik nr 4 Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 

Raciborska z tytułu wykonania budżetu gminy Kuźnia Raciborska za 2023 rok oraz opinia 

Regionalnej Izby Obrachunkowej do wniosku. 

 

4. Wyjaśnienie wzrostu zadłużenia gminy w 2023 roku. 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta wyjaśniła członkom Komisji wzrost zadłużenia gminy  

w 2023 roku oraz przekazała, że w załączonej do protokołu tabeli zostały przedstawione 

następujące pozycje: 

- zadłużenia z lat poprzednich, 

- kredyt zaciągnięty w 2023 roku w wysokości 4.400.00,00 zł na występujący deficyt, 

- pożyczka z 2023 roku na kwotę 3.119.319,00 zł na kanalizację w Budziskach. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że powyższe pozycje dają kwotę zadłużenia, która wynika z Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

 

Radny Pan Michał Grzesik zwrócił się z pytaniem, na ile lat wzięty jest kredyt. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na 12 lat. 

 

W wyniku omawianego tematu została podjęta dyskusja na temat kanalizacji w Budziskach. 

Pani Skarbnik poinformowała członków, że odtworzenie nawierzchni może wygenerować 

dodatkowe wydatki. Samo odtworzenie dróg może wynieść powyżej 2 mln zł. 

Zakończenie kanalizacji w Budziskach planowane jest do końca 2024 roku. 

 

Komisja poprosiła o zaproszenie na kolejne posiedzenie Pana Piotra Staronia – Kierownika 

Referatu Inwestycji i Budownictwa, w celu przedstawienia dokumentacji w sprawie aktualnej 

sytuacji dot. kanalizacji w Budziskach. 
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Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk zapytała, czy jest szansa pozyskania środków na 

odtworzenie dróg. 

Pani Skarbnik przekazała, że były podjęte starania o otrzymanie dofinansowania z rezerwy 

Wojewody, jednak na dzień dzisiejszy sprawa utknęła. Będą składane kolejne wnioski  

o dofinansowanie.  
 

Po omówieniu wyżej wymienionego punktu porządku obrad, został złożony następujący wniosek: 
 

Wniosek Radnej Pani Urszuli Kiragi: 

Pani Urszula Kiraga wnioskuje o listę aktualnie realizowanych inwestycji oraz planowanych do 

rozpoczęcia w bieżącym roku z podaniem terminu zakończenia inwestycji oraz wartości inwestycji 

w rozbiciu na wkład własny Gminy i otrzymaną dotację.  

 

Załącznik nr 5 Tabela z zestawieniem kwoty długu na koniec 2023 roku.  

 

5. Opinia do projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. Przekazała zebranym, że 

wpłynęła pozytywna opinia z Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Burmistrza 

Miasta Kuźnia Raciborska sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Pani Skarbnik odpowiadając na pytanie Komisji poinformowała, że w sierpniu 2023 roku wpłynęła 

kwota dot. SIM. Zebrani podjęli dyskusję na temat powstania mieszkań z SIM.   
 

W wyniku omawianego tematu członkowie Komisji złożyli następujące wnioski: 
 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów wnioskuje o wprowadzenie półrocznych sprawozdań z działalności: 

- Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą w Kuźni Raciborskiej, 

- Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 

- SIM Śląsk Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Bielsku-Białej. 

Komisja wnosi również o przygotowanie pierwszych sprawozdań ww. podmiotów za rok 2023 

oraz za pierwsze półrocze 2024 roku najlepiej w formie prezentacji. 

Wobec powyższego Komisja wnioskuje również o wprowadzenie półrocznych spotkań z ww. 

podmiotami. 

 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów wnioskuje o spotkania z Dyrektorami Jednostek Organizacyjnych 

Gminy, na których będą omawiane sprawozdania z działalności jednostek, a także sprawy 

bieżące. 
 

Innych pytań, ani uwag nie wniesiono.  
 

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

 

Załącznik nr 6 Projekt  uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 
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6. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 7 Projekt  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kuźnia Raciborska. 

 

7. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 8 Projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

 

8. Opinia do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Łączna kwota wnioskowanego zwiększenia wynosi 211.000,00 zł  i jest podyktowana znacznym 

zmniejszeniem budżetu Zakładu na rok 2024 w stosunku do przedstawionych planów i wykonania 

za 2023 rok. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 9 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

 

9. Opinia do projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kuźnia Raciborska. 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta. 

Celem projektu uchwały jest określenie wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku 

kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Kuźnia Raciborska. 

Zgodnie z ustawą o finansowaniu zadań oświatowych ww. opłata podlega waloryzacji. 

Obwieszczeniem Ministra Edukacji z dnia 27 lutego 2024 r. w sprawie wysokości opłaty za 
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korzystanie z wychowania przedszkolnego, wprowadzono maksymalną wysokość opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego, która od miesiąca września 2024 r. może 

maksymalnie wynosić 1,44 zł, za każdą rozpoczętą godzinę faktycznego pobytu dziecka  

w przedszkolu. W związku z wprowadzonymi zmianami należało przygotować niniejszy projekt 

uchwały. 

Uwag nie wniesiono.  

Opinia Komisji: pozytywna. 
 

Załącznik nr 10 Projekt  uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Kuźnia Raciborska. 

 

10.  Zapoznanie się z pismem Rady Rodziców przy Przedszkolu w Rudach. 

Członkowie Komisji zapoznali się z pismem Rady Rodziców przy Przedszkolu w Rudach  

w sprawie propozycji organizacji pracy placówki w roku szkolnym 2024/2025 polegającej na 

utrzymaniu siedmiu oddziałów (trzech w budynku Szkoły Podstawowej w Rudach, a czterech  

w budynku głównym Przedszkola), z uwzględnieniem, że w salach o najmniejszym metrażu 

oddziały będą liczyć po maksymalnie 18 dzieci. 

Przewodnicząca Komisji poprosiła Dyrektora Przedszkola w Rudach Panią Kornelię Hoinza  

o przedstawienie aktualnej sytuacji placówki. 

Pani Dyrektor przekazała informację o obecnej liczbie dzieci oraz ilości oddziałów Przedszkola. 

Cztery oddziały znajdują się w budynku Przedszkola, a trzy oddziały w Szkole Podstawowej  

w Rudach. Pani Dyrektor poinformowała zebranych, że obecnie budynek nie spełnia kryteriów 

prawdziwego Przedszkola, gdyż sale są bardzo małe. Nie ma osobnych pomieszczeń między 

innymi dla psychologa, czy do prowadzenia zajęć z dziećmi z opiniami i orzeczeniami, sali na 

większe imprezy, czy też salki do gimnastyki korekcyjnej. Pani Dyrektor poinformowała również, 

że w jednej sali nie może być więcej niż 25 dzieci, a w związku z tym, że sale są bardzo małe, to 

jest prośba o pozostawienie siedmiu oddziałów, dzięki czemu będą mniejsze grupy i umożliwi to 

swobodne prowadzenie zajęć. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Urszula Kiraga zwróciła się z pytaniem, czy 

siódmy oddział generuje koszty. 

Pani Dyrektor przekazała, że poziom wydatków pozostanie taki, jak do tej pory. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy na budynku Szkoły Podstawowej w Rudach jest tablica, 

że znajdują się tam oddziały Przedszkola. 

Pani Dyrektor przekazała, że z umowy użyczenia wynika, że oddziały Przedszkola są w Szkole. 

Przewodnicząca Komisji zapytała, czy przy przejściu na sześć oddziałów spowoduje to cięcie  

w etatach. 

Pani Dyrektor odpowiedziała, że etaty zostają. 

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta przekazała zebranym, że przy siedmiu oddziałach są 

nadgodziny dla pracowników, a przy przejściu na sześć oddziałów będzie mniej tych nadgodzin. 
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W związku z podjętą dyskusją na temat kosztów utrzymania siódmego oddziału, Pani Skarbnik 

poprosiła Panią Dyrektor o przygotowanie kosztów prowadzenia siódmego oddziału. 

Według Pani Skarbnik siódmy oddział przekłada się na koszty etatów. 

Radny Pan Tomasz Sokołowski zapytał Panią Dyrektor, czy drzwi harmonijkowe wprowadzone  

w dużej sali powodują, że pomieszczenie to dzieli się na dwie oddzielne sale. 

Pani Dyrektor: tak, w ten sposób są dwie oddzielne sale. 

Następnie Pan Tomasz Sokołowski zapytał ile dzieci przy sześciu oddziałach nie dostanie się do 

Przedszkola. 

Pani Dyrektor: Nie dostanie się sześć dzieci. 

Pan Tomasz Sokołowski przekazał zebranym, że zwrócił się do Pani Anny Mainusz – Kierownika 

Referatu Edukacji, Sportu i Promocji o podanie metrażu sal wszystkich Przedszkoli w Gminie 

Kuźnia Raciborska i czeka na odpowiedź w tej sprawie. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że omawianej sprawie należy najpierw poznać koszty 

prowadzenia siódmego oddziału oraz zapoznać się z metrażem sal wszystkich Przedszkoli. 

Komisja rekomenduje również spotkanie Pani Dyrektor z Burmistrzem Miasta w tej sprawie oraz 

prosi o informację zwrotną o ustaleniach z Burmistrzem Miasta.  

Następnie Pani Dyrektor przedłożyła Komisji: 

- Decyzję Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu z dnia 11.03.2024 r., 

- Decyzję Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 24.04.2024 r., 

- Ofertę usługową dot. wymiany drzwi, 

- Kosztorys dot. malowania kuchni i pomieszczeń socjalnych. 

Pani Dyrektor odczytała zebranym, jakie Komendant Powiatowy Straży Pożarnej w Raciborzu 

nałożył obowiązki do wykonania, po przeprowadzonych czynnościach kontrolono-

rozpoznawczych w Przedszkolu. 

Pani Dyrektor przekazała, że część zaleceń została już wykonana zgodnie z wyznaczonym 

terminem, a następnie przekazała, na jakim etapie realizacji są pozostałe zalecenia Komendanta. 

Zebrani podjęli dyskusję na temat realizacji zaleceń i kosztów z tym związanych. Zostało 

omówione ewentualne rozwiązanie zastępcze – decyzja o budowie nowego obiektu. 

Pani Dyrektor omówiła również zalecenia, które są do zrealizowania w lipcu bieżącego roku. 

Pani Skarbnik przekazała, że w pierwszej kolejności inwestycje te należy wykonać 

z własnych środków Przedszkola. 

Po zakończonej dyskusji Komisja złożyła następujący wniosek: 
 

Wniosek Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja Budżetu i Finansów wnioskuje o przygotowanie wykazu możliwości pozyskania 

dofinansowania ze środków zewnętrznych na budowę nowego Przedszkola w Rudach wraz  

z Oddziałem Żłobkowym oraz kryteriów naboru. 

 

Załącznik nr 11 Pismo Rady Rodziców przy Przedszkolu w Rudach. 

Załącznik nr 12 Decyzja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Raciborzu  

z dnia 11.03.2024 r., Decyzja Śląskiego Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży 

Pożarnej z dnia 24.04.2024 r., oferta usługowa dot. wymiany drzwi, kosztorys dot. malowania 

kuchni i pomieszczeń socjalnych. 
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11.  Omówienie planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2024 rok. 

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z aktualnym planem pracy Komisji Budżetu i Finansów na 

2024 rok postanowili wprowadzić w planie niżej opisane zmiany. 

W III kwartale tematyki posiedzeń dodać następujące punkty: 

6.  Analiza finansowo-ekonomiczna jednostek organizacyjnych Gminy.  

7.  Analiza finansowo-ekonomiczna stanu gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy oraz  

polityki mieszkaniowej w ramach Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

8.  Ocena stopnia realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w roku 2024. 
 

W IV kwartale tematyki posiedzeń dodać następujące punkty: 

7.  Analiza finansowo-ekonomiczna jednostek organizacyjnych Gminy.  

8. Analiza finansowo-ekonomiczna inwestycji budowy budynków wielorodzinnych na terenie 

Kuźni Raciborskiej w ramach spółki SIM Śląsk Południe Sp. z o.o. 

9.  Analiza finansowo-ekonomiczna GPWiK Sp. z o.o. z siedzibą w Kuźni Raciborskiej.  

10. Ocena stopnia realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych do realizacji w roku 2024. 

 

Załącznik nr 13 Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na 2024 rok. 

 

12.  Sprawy bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodnicząca Komisji przekazała informację, że wpłynęło podanie od 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach Pana Krzysztofa Kopcia  

o przyznanie dotacji celowej na remont przepustu na trasie Rudy – Stanica. Podanie zgodnie  

z właściwością zostało złożone Burmistrzowi Miasta. 
 

Następnie Radny Pan Kacper Cichocki zwrócił się z pytaniem w sprawie podziału środków na 

kluby sportowe w ramach działania opisanego w raporcie: Porządek i bezpieczeństwo publiczne 

oraz przeciwdziałanie patologiom społecznym. 

Wyjaśniono w jaki sposób odbywa się ogłaszanie konkursów na realizację zadań prowadzonych 

przez kluby sportowe, jak wygląda tryb oceniania złożonych ofert i przyznanie dotacji. 
 

Więcej bieżących spraw nie zgłoszono. 
 

Komisja przystąpiła do odczytania protokołu z posiedzenia bieżącej Komisji Budżetu i Finansów. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół nr 2 z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w dniu 24.06.2024 r. – został przyjęty. 
 
 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji podziękowała wszystkim 

za udział i zamknęła 2 posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 
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